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Socialdemokraterna i Täby

Interpellation från Janne Boman (S) till kommunstyrelsens 
ordförande angående utredning om lägre byggkostnader

Alliansen har i sin kappa för politisk inriktning för mandatperioden särskilt framhållit 
att ”nya metoder för lägre byggkostnader ska prövas och att andra kommuners arbete 
för att åstadkomma lägre byggkostnader ska särskilt studeras”. I PLU-debatten i 
fullmäktige den 18 mars tog jag upp frågan i mitt anförande men fick ingen 
kommentar från alliansen. 

Vi socialdemokrater har under flera år drivit frågan om att hyresrätter till rimliga 
priser ska förverkligas. Vi välkomnar därför att alliansen vill pröva hur lägre 
byggkostnader kan åstadkommas och vi utgår ifrån att alliansen är seriös i sin 
ambition.

Mina frågor till kommunstyrelsens ordförande blir:
När startar detta arbete, hur planeras arbetet att läggas upp och när beräknas en 
redovisning av resultatet kunna lämnas?

För socialdemokraterna
Janne Boman 
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